



## 中美矽晶製品股份有限公司供應鏈管理公告

受文者：所有供應商

公告日期：中華民國 109 年 03 月 09 日

主旨：因應「新型冠狀病毒肺炎」持續擴大，訪客及廠商進入中美矽晶製品股份有限公司之防疫篩檢措施。

公告事項：

「新型冠狀病毒肺炎」疫情擴大且國內出現境外移入確定病例，參酌我國疾病管制署之防疫建議，訪客及廠商進入中美矽晶製品股份有限公司(中美矽晶)管制規定調整為近期14天內有下列國家旅遊史：大陸地區、香港、澳門、韓國、義大利、伊朗、新加坡、日本、法國、德國、西班牙與泰國等禁止進入中美矽晶；具有曾接觸來自國外發燒或呼吸道症狀之接觸史，禁止進入如近期14天內有其他(非上述)國外旅遊史，需主動告知篩檢人員並配合填寫訪客防疫調查表，且在中美矽晶期間需全程配戴口罩；耳溫 $\geq 37.5^{\circ}\text{C}$ 者禁止進入。

本階段針對訪客及廠商相關防疫措施如下：

1. 訪客及廠商人員凡進入中美矽晶需全程配戴口罩。
2. 近期14天內有下列國家旅遊史：大陸地區、香港、澳門、韓國、義大利、伊朗、新加坡、日本、法國、德國、西班牙與泰國等，禁止進入中美矽晶。
3. 具有曾接觸來自國外發燒或呼吸道症狀之接觸史者，禁止進入中美矽晶。
4. 近期14天內有其他非上述國外旅遊史，需主動告知篩檢人員。
5. 需配合填寫訪客防疫調查表。若額溫 $\geq 37^{\circ}\text{C}$ 需再進行耳溫確認；耳溫 $\geq 37.5^{\circ}\text{C}$ 者禁止進入。
6. 請主動告知是否有呼吸道症狀(鼻塞、流鼻水、咳嗽、呼吸困難等)若有呼吸道症狀需離廠就醫。
7. 減少非必要性之各類會議與活動。

Note：完整國外旅遊警示訊息請參考疾病管制署網站(<http://www.cdc.gov.tw>)。

中美矽晶製品股份有限公司  
集團採購副總 周靜文  
中華民國 109 年 3 月 9 日



## Sino-American Silicon Products Inc.

**Recipient : All Suppliers**

**Date : 2020/3/9**

**Subject: Announce epidemic preventive actions of entering Sino-American Silicon Products Inc. for coronavirus disease 2019 (COVID-19)**

As the number of 2019-nCoV cases continue to grow and the Taiwan Centers for Disease Control (Taiwan CDC) has confirmed several imported cases, Sino-American Silicon Products Inc. (SAS) adjust the entrance rules based on Taiwan CDC's suggestions. Suppliers, visitors, and contractors, (1) who had been China, Hong Kong, Macau, Korea, Italy, Iran, Singapore, Japan, France, Germany, Spain and Thailand in the past 14 days and (2) had exposure to foreigners with fever or respiratory symptoms, are prohibited to enter all SAS areas; (3) who had traveled to other foreign countries (excluded above mentioned countries) in the past 14 days, please inform the staff and declare the Visitor Epidemic Prevention Check, also have to wear mask all the time in all SAS areas. Visitors, suppliers and contractors are not allowed to enter SAS areas if ear temperature  $\geq 37.5^{\circ}\text{C}$  and need to leave the factory for medical treatment.

The epidemic preventive actions related to suppliers are as follows:

1. Visitors, suppliers and contractors have to wear mask all the time in all SAS areas.
2. People, who had been China, Hong Kong, Macau, Korea, Italy, Iran, Singapore, Japan, France, Germany, Spain and Thailand in the past 14 days, are prohibited to enter SAS all areas.
3. People, who had exposure to foreigners with fever or respiratory symptoms, are prohibited to enter all SAS areas.
4. People, who had been traveled to other foreign countries (excluding above mentioned countries) in the past 14 days, please inform the staff.
5. Visitors, suppliers and contractors have to declare the Visitor Epidemic Prevention Check, if forehead temperature  $\geq 37^{\circ}\text{C}$ , and are prohibited to enter SAS if ear temperature  $\geq 37.5^{\circ}\text{C}$ .
6. People, who have respiratory symptoms (nasal congestion, runny nose, cough, dyspnea), must inform the staff and have to wear mask all the time in SAS. If you have respiratory symptoms, please leave the factory for medical treatment.
7. Any meeting or group activities should be minimized.

Note: Please visit CDC website at <http://www.cdc.gov.tw> for details of travel alert.

**Jessica Chou**

**Vice President, Procurement Department**

**Sino-American Silicon Products Inc.**